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Udruženje građana "KOMŠIJA" je tokom 2011. godine na teritorije opštine Novi Sad prikupilo i
predalo na reciklažu ovlašćenom recikleru (BiS - RECIKLAŽNI CENTAR) 15.500 kilograma
opasnog elektronskog otpada.      To je bio razlog da sa gospodinom Svetozarom Jovičićem,
predsednikom Udruženja građana “KOMŠIJA”, osnovanom pre osam godina, razgovaramo o
ovom rezultatu, vrednom pažnje.
 -Za naše udruženje je ovaj rezultat izuzetno značajan. Nisam čuo da je neko udruženje u Srbiji
prikupilo veću količinu. Ako se zna da uz ovaj opasni elektronski otpad mi prikupljamo i
automobilske gume, pet i alu ambalažu, onda je ta količina koja nije ušla u pomenutu cifru, pa
samim tim i naš rezultat, osetno veći. Ono što ja važno reći jeste da smo oko 6 tona prikupili od
građana, oko 3,5 tona od pravnih lica, dok smo 6 tona prikupili u saradnji sa osnovnim i
srednjim školama. Neprocenjiva je korist za društvo što mladi naraštaji vode brigu o zaštiti
životne sredine.
 Znači li to da imate dobru saradnju sa školama?
 -Da, sa školama veoma lepo sarađujemo. Školska uprava Novi Sad na čelu sa gospodinom
Petrom Viđikantom je podržala naše akcije. Od nadležnih pokrajinskih istitucija smo nagrađeni
za naše aktivnosti plaketom "MOJE ZELENO DELO", a naš projekat saradnje sa školama je
dobio i finansijsku podršku. Nažalost, nemamo dovoljno finansijskih sredstava da sarađujemo
sa svim školama koje su izrazile želju da se uključe u naše akcije.
 Na koje ste još aktivnosti u prošloj godini ponosni?
 -Prvo smo i za sada jedino udruženje građana koje se dobilo dozvolu za sakupljanje opasnog i
neopasnog otpada u Srbiji. Konkretno, na poziv pravnog lica ili građana dolazimo na kućnu
adresu pozivaoca i pomoću KONTEJNERA NA TOČKOVIMA (donacija BiS RECIKLAŽNOG
CENTRA iz Pančeva) besplatno preuzimamo sve vrste EE otpada, a pravnom licu izdajemo i
odgovarajuće potvrde o predaji otpada na reciklažu (po važećim zakonskim propisima države
Srbije - pravna lica su obavezna da EE otpad predaju ovlaštenoj organizaciji).
 Dali ste imali finansijsku podršku za vaše akcije i od koga?
 -Bez sumnje, najveća podrška nam je bio "BiS RECIKLAŽNI CENTAR". Veliku pomoć nam je
pružila i ERSTE BANKA, a na konkursu Sekretarijata za urbanizam, graditeljstvo i ekologiju naš
projekat "OD DEPONIJE DO GALERIJE" je dobio finansijsku podršku.
 Dali je grad Novi Sad pomogao?
 -Nažalost, još uvek NE. Činjenica je da od naših aktivnosti grad Novi Sad ima najveću korist i
mi se iskreno nadamo da će nam grad uskoro pomoći. Na osnovu poziva građana i pravnih lica
i naših kapaciteta, u 2012godini mi bi uz pomoć grada prikupili 30 000 kg EE otpada i predali na
reciklažu. Ako nam grad ne pomogne, nećemo sami moći ostvariti naš cilj. Zamislite divlju
deponiju veličine trideset tona !!!
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 Imate li još planova u ovoj godini?
 -Da. U najskorije vreme, aktiviraćemo sajt pod nazivom "KOMŠIJIN INFORMATOR" tako da će
naše aktivnosti biti dostupne velikom broju građana.
 Kako da stupe u kontakt sa vama oni koji žele da se priključe vašim aktivnostima ili imaju otpad
koji žele da predaju na recilkažu?
 -Dovoljno je da nas pozovu ili pošalju SMS poruku na broj 064 / 310 13 15  ili nam upute
elektronsko pismo na adresu - 
ugkomsija@gmail.com
.
 Želimo vam sreće u vašim aktivnostima.
 -Hvala.
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